
Fråga

Hur lång är handläggningstiden vid ansökan om bostadsförtur 
på grund av arbete?

Det är många företagare runt om i vår kommun som rapporterar att det råder kompetensbrist inom 
flera yrkesområden. Detta tillsammans med långa bostadsköer och andra svårigheter att etablera sig 
på bostadsmarknaden kan försvåra möjligheterna för företagare att rekrytera personal från andra 
delar av landet. För oss Kristdemokrater är det viktigt att Gävle kommun på bred front arbetar för 
förbättrade möjligheter till arbete och företagande. 

Mina frågor till ansvarigt kommunalråd eller nämndordförande blir därför:

- Stämmer det att det tar 8 till 10 veckor att handlägga ansökningar om bostadsförtur på 
grund av arbete? Om inte, hur lång är den?

- Är det enligt dig en rimlig tid att vänta och
- Pågår ett arbete för att korta tiderna? 
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